

# 71.6\*97.6mm 80G书纸双面印刷机器折页

**MINISO**

**PRODUCT MANUAL**  
使用說明書

**時尚簡約藍牙頭戴式耳機**  
**WIRELESS HEADPHONES**

Model: V4

使用產品前請仔細閱讀本使用說明書，並請妥善保管。  
PLEASE READ THIS MANUAL CAREFULLY BEFORE USING THE PRODUCT AND KEEP IT IN A SAFE PLACE.

**PRODUCT INTRODUCTION**

感谢您購買V4無線耳機。在使用無線耳機之前，您必須先瞭解和熟悉您手機的藍牙功能或其他藍牙主動設備的藍牙功能，如電腦藍牙功能。

**Important Safety Instructions:**

- 為確保安全，敬請遵守此手冊中提到的規則，在使用藍牙耳機之前我們強烈建議您閱讀此手冊。
- 請注重提防鋒利的邊緣，不平的表面，金屬件，配件和包裝，以免出現任何可能的傷害。
- 請不要私自拆除、維修此產品，否則可能會導致起火，電子穿甚至徹底損壞本產品，這些都不在保修之列。
- 請不要油或其他揮發性液體擦拭本產品。
- 請不要在有危險的地方使用本產品。

**PRODUCT AND ACCESSORIES**

Wireless Headphones x1 USB charging cable x1

**STRUCTURE**

Foldable design  
Volume + / Previous track  
Multifunctional Button (Refer to Functions for details)  
Volume - / Next track  
Charging port  
Wire port  
Microphone  
Indicator light

**FUNCTIONS**

1. Turning on: press button for 3 seconds, (red and blue LED lights flash alternatively and "turn on, enter pairing mode" voice prompt can be heard), and the headphones enter pairing mode automatically.  
2. Pairing: use the BT function of mobile phones or other device.  
3. Play/Pause: press the to play or pause.  
4. Volume up: press to increase the volume.  
5. Volume down: press to decrease the volume.  
6. Long press to play the next track.  
7. Long press to play the previous track.  
8. Answering a call: press button.  
9. Ending a call: press button.  
10. Rejecting a call: long press button for 2 seconds.  
11. Turning off: long press button for 3 seconds to turn the device off (voice prompt "turn off" can be heard and the LED light will be on for 2 seconds).

**SPECIFICATIONS**

BT version: V5.0  
BT protocol: HSP HFP A2DP AVRCP  
Transmission distance: 10m  
Sensitivity: -80dB $\pm$ 0.1%BER  
Frequency range: 20Hz-20kHz  
Play time: 7-9 Hours  
Call time: 8-11 Hours  
Standby time: 400-500 Hours  
Battery: DC3.7V lithium battery 250mAh  
Input/Charging time: DC5V / 210mA, 3.5~4.5hours  
Audio input: 3.5mm

**PAIRING WITH A MOBILE PHONE**

Firstly, the headphones should pair with a cellphone or other device. If the headphones were successfully paired with the device before, the headphones will pair with the device automatically within the effective range.  
• Turn on the headphones and it will enter pairing mode.  
• Turn on the phone's BT function and search for the wireless headphones (refer to the user manual of the mobile phone for details);  
• Choose "MINISO-V4" in the BT device list of the mobile phone  
• If prompted, please type "0000" as the pairing code to pair and connect the headphones to the phone;  
• If you are prompted to confirm the pairing, please press OK or YES.  
• Pairing between the phone and the headphones is now completed.

**PAIRING WITH A COMPUTER**

If your computer is not equipped with the BT function, you can insert a BT adapter and start the adapter according to the operating instructions of the device.

**PAIRING WITH A COMPUTER**

1. Charging: connect the charger to the charging port(red light will be on).The red light will dim out when charging is completed.  
13. Connecting to a BT device: according to the pairing method, when the headphones are successfully paired with a mobile phone, phone calls can be answered by pressing the Answering button.  
14. Redial the last call: Press button twice in ready mode or playing mode.  
15. Voice assistant: long press for two seconds until hearing the voice prompt.

**CHARGING THE HEADPHONES**

1. Connect the charger to the charging port on the headphones;  
2. The indicator light will turn red during charging;  
3. When fully charged, the red light will dim out. Remove the charger from the power source.  
4. Please charge with the charging cable provided with the product, otherwise it may cause damage to the headphones or even explosion in extreme events.  
5. Repeated charging and discharging of the headphones will cause a decrease in battery capacity over time. This is a normal phenomenon for all rechargeable batteries.

**SAFETY INSTRUCTIONS**

1.The product is not a toy. Children should use the headphones under the supervision of adults.  
2.Do not use the product at too high or too low a temperature (below 0°C or above 45°C).

**對耳機進行充電**

1. 將充電器連接至耳機上的充電埠；  
2. 充電期間，指示燈會變成紅色；  
3. 耳機充滿時，紅色指示燈會熄滅，從電源插座上拔下充電器；  
4. 請使用本產品配套的充電線，否則有可能會導致損壞耳機，或在極端環境下導致爆炸。  
5. 重複對耳機進行充電和放電將會隨時間推移而導致電池效能下降，這對所有可再充電電池來說為正常現象。

**安全規則**

1. 本產品並非玩具，兒童請在大人監護下使用耳機。  
2. 請勿將設備至於過高或過低(0°C以下或45°C以上)的環境下。  
3. 請避免兒童或者動物的眼睛靠近設備指示燈。  
4. 在高音量使用下，請勿長時間佩戴。避免對您的聽力造成損傷。  
5. 為了出行安全，請您在開車或者行走中使用耳機時注意交通安全。  
6. 為了保證您的人身安全，請勿將耳機佩戴或放置離心臟起搏器過近的地方(小於10CM)。  
7. 請勿在雷暴天氣下使用藍牙設備，雷暴可導致設備工作不正常，並增加觸電的危險。

XXXXXXXXXX  
MADE IN CHINA  
FABRIQUE EN CHINE  
مصنوع في الصين  
HECHO EN CHINA  
www.miniso.jp

CE FC RoHS

FCC ID: XXXX